



We, the networks PURPLE, Terres en Villes and Arc Latin:

Underline that we share a mission to strive for a sustainable development of our areas, specifically with regard to open space management and agriculture.

Continue the exchange of strategic information on relevant fields of EU policy for our peri urban regions.

Contribute to the development and application of transnational projects using the website "developing peri urban projects".

Nous, les réseaux PURPLE, Terres en Villes et Arc Latin :

Déclarons que nous poursuivons l'objectif commun de rechercher un développement durable de nos territoires, plus spécifiquement en matière de gestion des espaces ouverts et d'agriculture.

Continuons les échanges d'informations stratégiques relevant des champs de la politique européenne pour nos régions périurbaines.

Contribuons au développement et à la mise en oeuvre des projets transnationaux en utilisant le site Internet « www.developing-periurban-projects.eu ».

Signed by:

Gérard SEIGLE-VATTE
Coprésident Terres en Villes

Lenie Dwarshuis-van de Beek
President PURPLE

Mr. Alessandro Mazzoli
President of the Arco Latino "Territory and Sustainable Development" Working Group

Stockholm, 22nd of May 2007